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PROTOKÓŁ  Nr X/11 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 30 sierpnia 2011 roku 

w świetlicy Gimnazjum Publicznego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1300.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pan Jan Mokrzycki – zastępca burmistrza,  

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski– dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M- GPB w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień  - kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Krzysztof Sitarz – dyrektor  M-GOK w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pan Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Pan Andrzej Kaczanowicz – Radny rady Powiatu,  

• Pan Henryk Kozłowski – Dyrektor PUP w Koszalinie, 

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2011 roku. 
3. Stan bezrobocia i instrumenty przeciwdziałania bezrobociu. 
4.Wręczenie nagrody „Nauczycielowi Roku 2011” oraz Nauczycielom Wyróżnionym.  
5. Wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.  
6. Uhonorowanie Jakuba Karpińskiego za osiągnięcia w piłce nożnej.  
7. Trybuna sołecka. 
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8. Trybuna obywatelska.   
9. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1. zmian w budżecie gminy na 2011 rok;  
2. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Bobolice oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze; 

3. maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz zasad jego 
ustalania; 

4. ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych; 
5. przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami; 
6. nadania imienia Gimnazjum Publicznemu w Bobolicach; 
7. nadania imienia Gimnazjum Publicznemu w Dargini;  
8. zmieniająca w sprawie dokonania podziału samorządowej instytucji kultury -Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach i utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Kultury w Bobolicach i Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Bobolicach;  

9.  rodzajów wyróżnień i wysokości nagród przyznawanych ze środków budżetu Gminy 
zawodnikom, trenerom i działaczom sportowym oraz szczegółowych zasad i trybu ich 
przyznawania;  

10.  określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, 
przyznanych pod warunkiem zwrotu; 

11. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Integracji   i Polityki 
Społecznej na lata 2005-2013 w mieście i gminie Bobolice;  

12. zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Bobolice; 

13.  rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zakładu Usług Komunalnych i 
Oświatowych w Bobolicach; 

14.  utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla wyborców przebywających w 
zakładzie karnym dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 
i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2011 
roku;  

15. zmiany uchwały w sprawie podziału miasta i gminy Bobolice na obwody do 
głosowania.   

12. Wolne wnioski. 
13. Zakończenie obrad. 
 
Pani Burmistrz poprosiła o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie nadania imienia 
Gimnazjum Publicznemu w Dargini oraz wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 
sprawie podziału miasta i gminy Bobolice na obwody do głosowania.  
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli wprowadzone zmiany do porządku obrad.  
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Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z IX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 30 czerwca 2011 roku był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z IX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach zostały przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Stan bezrobocia i instrumenty przeciwdziałania bezrobociu.  

Jako pierwszy głos zabrał Pan Henryk Kozłowski Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Koszalinie – przedstawiona została prezentacja, która stanowi załącznik do protokołu.  

 

Następnie głos zabrała Pani Burmistrz, która omówiła stan bezrobocia na poziomie gminy 

Bobolice. Informacje te stanowią załącznik do protokołu. Pani Burmistrz oddała głos Pani 

Jolancie Stępień Kierownikowi M-GOPS w Bobolicach. Pani Kierownik przedstawiła 

prezentację, która stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 4. Wręczenie nagrody „Nauczycielowi Roku 2011” oraz Nauczycielom 

Wyróżnionym.  
Pani Burmistrz powiedziała, że inicjatywa Gminnej Grupy Młodzieżowej wraz z opiekunem 

Panem Jarosławem Bączkowskim jest  aktywna i chętnie uczestniczą w pracach związanych z 

konkursem Nauczyciel Roku. Tytuł Nauczyciel Roku jest przyznawany po raz trzeci, w 2009 

roku tytuł ten otrzymał Pan Jan Mokrzycki, w 2010 roku Pan Adam Kowalczyk.  

Przedstawiciele GGM przedstawili protokół z posiedzenia Jury Konkursu „Nauczyciel Roku” 

w dniu 5 lipca 2011 roku- załącznik do protokołu. 

Nauczycielem Roku 2011 została Pani Bogusława Imbiorkiewicz, natomiast nauczycielami 

wyróżnionymi zostali Pani Anna Malazdra SP Bobolice i Pani Maria Mokrzycka – Karepin 

SP Drzewiany.  

Wręczone zostały pamiątkowe dyplomy, nagrody oraz statuetki. Wykonano pamiątkowe 

zdjęcia.  
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Ad. 5. Wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela 

mianowanego.  
Pani Burmistrz powiedziała, że nauczycielem mianowanym został Pan Dawid Olearczyk. 

Warunkiem nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego jest odbycie 

stażu przez nauczyciela, który trwa 2 lata i 9 miesięcy. Musi być zakończony pozytywną 

oceną dorobku zawodowego oraz zdanie egzaminu przed komisją egzaminacyjną. Pan 

Olearczyk jest nauczycielem w-f oraz języka angielskiego. Zdał egzamin w dniu 19 sierpnia 

2011 roku, zdobył 9 na 10 możliwych punktów do zdobycia. Tym sposobem uzyskał status 

nauczyciela mianowanego. Pani Burmistrz złożyła gratulacje Panu Dawidowi Olearczykowi  

 

Ad. 6. Uhonorowanie Jakuba Karpińskiego za osiągnięcia w piłce nożnej.  
   

Jakub Karpiński jest złotym medalistą mistrzostw Polski Juniorów Młodszych (jako zawodnik 

klubu piłkarskiego Chemik Police). Pani Burmistrz w podziękowaniu za promowanie Gminy 

wręczyła pamiątkową statuetkę, życzyła dalszych sukcesów zawodowych i tych osobistych.  

 

Pan Przewodniczący złożył gratulacje dla Nauczyciela Roku, Nauczycieli Wyróżnionych oraz 

Jakuba Karpińskiego. Dzięki tym osiągnięciom nauczyciele i ich wychowankowie oraz 

sportowcy godnie reprezentują imię naszej Gminy, nie tylko na szczeblu gminnym, ale 

również wojewódzkim i krajowym.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15-minutową przerwę i poprosił wszystkich 

nagrodzonych o zrobienie wspólnego zdjęcia.  

 

Ad. 7. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad. 8.Trybuna obywatelska 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. Pan Jan Rewkowski Dyrektor ZUKiO – Pan Dyrektor powiedział nt. wykonanych i 

wykonywanych, przez ZUKiO prac, w zakresie „naprawy dróg gminnych”.  To nie 

jest tylko naprawienie powierzchni drogi, ale także   odkrzaczenie, , wycinka korzeni, 

przekładanie płyt betonowych, wykonywanie przepustów, podnoszenie poziomów, 

frezowanie i profilowanie powierzchni, zagęszczanie walcem, tworzenie odpływów 
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poprzez profilowanie i wywożenie poboczy bardzo skutecznym sposobem okazało się, 

wykorzystanie twardego lemiesza w pługu, który jest zawieszony na ciągniku. Pomysł 

okazał się bardzo skuteczny,  

w walce z wodą,  a mianowicie należy ustawić pług pod odpowiednim kątem, tak aby 

mógł spychać pobocza, jednocześnie poszerzając drogę i tworząc rowy. Na daną 

chwilę, jest do wywiezienia około 30 km zepchniętych poboczy, z dróg: Łozice-Kije-

Lubino (11km), Chociwle Kolonia(6km), Chlebowo-Głodowa (11km), Chlebowo - 

koło Wydrycha ( 2km), Radwanki (500m).  

To jest bardzo duży zakres prac, który nie był wcześnie ujęty w harmonogramie, ale jest 

niezbędny do wykonania, aby osiągnięć żądany efekt.  

W związku z tym harmonogram musiał ulec korekcie. Obecnie jest do wykonania 11 zadań 

(skorygowany harmonogram, jest do wglądu u Pani Magdy Pachołek i Pana Rafała 

Niwińskiego). 

Następnym bardzo ważnym elementem, w skutecznej naprawie dróg gminnych, jest 

„zdobywanie gruzu”, najważniejszego materiału do utwardzania podbudowy. „Zdobywanie”, 

ponieważ gruz nie rośnie na drzewach, a walka o jego pozyskanie jest bardzo trudna. Obecnie 

cena 1 tony gruzu, to około 60,00 zł – bez transportu i do tego jest go bardzo mało. Dlatego 

na płocie ZUKiO zawisł  baner z napisem  „Przyjmiemy gruz budowlany” – pomysł, okazał 

się bardzo efektywny. Zbieramy go z terenu miasta  

i gminy. Zgłasza się wiele osób, które remontują domy, mieszkania, które Na dana chwilę 

nieodpłatnie pozyskaliśmy około 3.000 ton. Jeżeli weźmiemy pod uwagę to, że na odcinek 

około 1 km (Zieleniewo, Krępa, Chlebowo) wywieźliśmy około 800 ton, bo taka jest tam 

potrzeba, to możemy sobie wyobrazić, ile jeszcze trzeba go pozyskać. 

2. Pani Jolanta Stępień Kierownik M-GOPS w Bobolicach, powiedziała, że w 

miesiącu sierpniu w magazynie żywności wydano żywność w ilości około 12 ton dla 

1934 osób. Pani Kierownik rozdała sołtysom ogłoszenia o wydawaniu żywności oraz 

o świadczeniach rodzinnych. Poinformowała także o otwarciu specjalistycznego 

przedszkola terapeutyczne „Mały Książę” dla dzieci autystycznych przez Pomorskie 

Centrum Terapii Pedagogicznej w Koszalinie od 2012 roku.  

3. Pan Krzysztof Sitarz Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 

Bobolicach – Dyrektor przedstawił informacje dotyczące najbliższych Dożynek 

Powiatowych, których organizatorem jest Powiat Koszaliński i Gmina Bobolice. 

Dożynki odbędą się 17 września 2011 roku.  
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Ad. 9. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że:  

- 4 lipca odbyło się otwarcie bazy Lotniczego Pogotowia Ratunkowego w Zegrzu Pomorski; 

- odbywały się spotkania w sprawie działki nr 597 przy ul. Wojska Polskiego, której 

właścicielem jest Pani Palasz-Dalkowska, celem odkupienia tej działki; 

- 15 lipca odbyło się spotkanie z ks. R. Baranem i Panem Zdzisławem Śledziewskim, który 

był ofiarodawcą ołtarzy do kościoła; 

- 15-17 lipca odbywały się Dni Bobolic; 

- 18 lipca Pani Burmistrz uczestniczyła w święcie Policji w Koszalinie; 

-  21 lipca odbyło się posiedzenie Gminnej Rady Sportu; 

-  odbyły się dwa koncerty organowe; 

- od 19 do 21 września będzie odbywało się nagranie płyty z orkiestrą organową; 

- Izba Muzealna została przebojem regionu w konkursie organizowanym przez Radio 

Koszalin; 

- 25 lipca odbyło się spotkanie w sprawie farm wiatrakowych; 

- 5 września o godz. 17.00 odbędzie się spotkanie w sprawie konsultacji w Kurowie; 

- 2 sierpnia odbyło się spotkanie Przewodniczących Komisji oraz Rady Miejskiej; 

- 8 sierpnia nastąpiło rozstrzygnięcie przetargu na budowę chodnika Stare Borne – 

Drzewiany; 

- ZIR ogłosiła konkurs „Przyjazne i rozwojowe środowisku sołectwo”, do konkursu zgłoszone 

zostały dwa sołectwa: Drzewiany i Kłanino. Sołectwo Drzewiany zostało zakwalifikowane do 

II etapu; 

- zgłoszona została kandydatura Pani Heleny Bubień do konkursu „Kobieta aktywna”; 

- Pani Burmistrz uczestniczyła z Panem Burmistrzem w otwarciu i imprezach na placach 

zabaw; 

- 16 sierpnia gminę Bobolice odwiedził przedstawiciel gminy Demmin, przedstawiciel; 

- temat inwestycje: złoża kruszywa oraz biogazownia – trwają procedury; 

 - w dniu 29 sierpnia odbyło się spotkanie z przedstawicielami RWiK-u oraz niektórymi 

sołtysami i radami sołeckimi w sprawie wydobywających się odorów z kanalizacji;  

- z dniem 1 września zostanie uruchomione Przedszkole przy ul. Szkolnej;  

 

Pan Jan Mokrzycki zastępca Burmistrza przedstawił swoje sprawozdanie: 

Sprawozdanie dotyczy działalności Zastępcy Burmistrza Bobolic w okresie od 30 czerwca 

2011r. do 30 sierpnia 2011r. i dotyczy działań podjętych w następujących zakresach: 
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1) Realizacja działań dotyczących polityki lokalowej we współpracy z Dyrektorem 

ZUKiO. 

2)  Działania dotyczące współpracy z inspektorem ds. oświaty i dyrektorami szkół w 

zakresie, dowozów szkolnych, kształcenia specjalnego, nauczania indywidualnego, 

prawidłowej organizacji i funkcjonowania placówek oświatowych: 

Narada z dyrektorami placówek oświatowych odbyła się 26 sierpnia. Tematyka 

spotkania dotyczyła: 

1. Sprawozdanie z „ Programu profilaktyki chorób układu krążenia wśród 

mieszkańców Gminy Bobolice w latach 2009-2013” – przedstawiciel 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „ASKLEPIOS” w Bobolicach. 

Sprawozdanie przedstawiła pielęgniarka środowiskowa Pani Anna Małyszek. 

2. Analiza planów pracy pielęgniarki w środowisku nauczania – Analizy dokonał 

Kierownik NZOZ „Asklepios” Pan A. Raczyński przekazując informacje 

dyrektorom placówek oświatowych .  

3. Średnie wynagrodzenia nauczycieli - J. Mokrzycki. 

4. Obiad bez VAT  - M. Pietnoczka. 

5. Projekt „Pierwsze wsparcie na starcie – indywidualizacja szansą dla uczniów klas 

I-III gminy Bobolice”  - J. Mokrzycki, M. Pietnoczka. 

O szczegółach tego programu powiem na najbliższej sesji. 

 

Projektem objętych zostanie 287 uczniów z klas I-III Szkół Podstawowych z terenu Gminy 

Bobolice w roku szkolnym 2011/2012. 

W ramach projektu prowadzone będą zajęcia dodatkowe, celem wyeliminowania lub 

złagodzenia dysfunkcji, takich jak zaburzenia w przyswajaniu treści matematycznych, 

zaburzenia w rozwoju mowy, problemy z komunikowaniem się z otoczeniem, zaburzenia w 

czytaniu i pisaniu.  Realizowane będą zajęcia logopedyczne, socjoterapeutyczne oraz 

wszystkie dzieci objęte zostaną pomocą psychologiczną i pedagogiczną.  

Przewiduje się również zajęcia dla uczniów uzdolnionych  matematycznie, polonistycznie i 

artystycznie.  Zaplanowano także wyjazdy na basen i do teatru. 

W ramach projektu doposażona zostanie baza dydaktyczna szkól , m.in. w sprzęt i programy 

do korygowania wad postawy i doskonalenia komunikacji, w gry, plansze tablice, filmy 

edukacyjne.  

Budżet projektu wynosi  198 403,45 zł.  Gmina poniesie jedynie koszt obsługi programu, tj 

ok. 36 000,00 zł. 
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6. Stan przygotowania placówek oświatowych  do rozpoczęcia roku szkolnego – 

uczestniczyłem w wyjazdowym posiedzeniu Komisji ds. Oświaty, Kultury i 

Sportu. Dokonano przeglądu szkół w Bobolicach, Drzewianach, Kurowie i 

Kłaninie. Stan przygotowania szkół dobry i bardzo dobry  J. Mokrzycki. 

7. Tematyka kontroli na rok szkolny 2011/2012 - M. Pietnoczka. 

- Komunikaty : 

* dowozy szkolne 

* edukacja w zakresie  działalności  OSP  

* przyjazd krwiobusu z okazji nadania imienia Gimnazjum Publicznego w Bobolicach  

*Pierwsza Pomoc Przedmedyczna w przedszkolu oraz gimnazjum.  

*owoce w szkole 

Do 12 września podstawówki mogą zgłaszać się do programu „Owoce w szkole". 

Unia Europejska przyznała Polsce na ten rok szkolny czwarty co do wielkości budżet 

na ten cel.  

 

Już trzeci rok z rzędu uczniowie klas I-III szkół podstawowych będą bezpłatnie 

otrzymywać zdrowe przekąski. We wtorek weszło w życie rozporządzenie ministra 

rolnictwa, które określa zasady realizacji programu w roku szkolnym 2011/2012.  

 

Szkoła podstawowa zainteresowana udziałem w programie „Owoce w szkole" w I 

semestrze, powinna do 12 września złożyć we właściwym oddziale terenowym 

Agencji Rynku Rolnego zgłoszenie uczestnictwa w programie. Jeżeli placówka chce 

samodzielnie pozyskiwać i udostępniać zdrowe przekąski oraz wnioskować do ARR o 

pomoc finansową, powinna w tym terminie złożyć wniosek o zatwierdzenie do 

uczestnictwa w programie. 

C) 22 lipca odbył się konkurs, na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Jana Brzechwy w Kłaninie i na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Drzewianach. 

W wyniku konkursu nie wyłoniono kandydatów. Pełniącą obowiązki dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Kłaninie jest Pani Ludmiła 

Posełkiewicz. W Szkole Podstawowej w Drzewianach powierzono funkcje 

dyrektora na okres 5 lat, Pani Iwonie Golas.  

3) Działania dotyczące współpracy z inspektorami ds. promocji w zakresie działalności 

kulturalnej i sportowej, umieszczania informacji na stronach internetowych, 
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Bobolickich Wiadomościach Samorządowych, portalu Budujemy Sportową Polskę, 

innych czasopismach. 

A) Koordynacja i nadzór nad pobytem dzieci z Demmin i Bobolic w Białym Borze 

podczas kolonii letnich w dniach od 8- 17 lipca. 

4) Koordynacja działań we współpracy z dyrektorem MGOK w Bobolicach dotyczących 

organizacji „Dni Bobolic” w dniach 15- 17 lipca. 

5) Kontynuacja współpracy z sołtysami w zakresie możliwości pozyskiwania i 

przechowywania opału przeznaczonego do świetlic wiejskich- pomieszczenia lub 

konstrukcje wolnostojące. (Głodowa, Kurowo, Kłanino). 

6) Udział w spotkaniach i imprezach oświatowych, kulturalnych i sportowych: od 27 maja 

2011r. do 30 sierpnia uczestniczyłem w imprezach rocznicowych (17 Rocznica Ośrodka 

rehabilitacyjno- Postresocjalizacyjnego w Darżewie, 65- Lecie OSP w Bo bolicach, 50- 

Lecie MGOK w Bobolicach) wystawach sztuki (Polska Rzeczywistość M. Olechowski), 

Piknikach Sołeckich- Ubiedrze, Gozd, festynach organizowanych z okazji Dnia Dziecka, 

uroczyste zakończenie Roku Szkolnego ( uczestniczyłem w 4- ZSP w Dargini , 2 SP 

Bobolice, SP Drzewiany), Dzień Niemiecki w SP Bobolice i GP Bobolice, Dzień Szkoły 

bez Przemocy (GP Bobolice), turnieje i festyny sportowe („Z Przedszkola na Boisko”, 

Orlik Polska "Ogólnopolska Liga Mistrzów Orlika + 16 szóstek"), Dzień Patrona (SP 

Kłanino), wiele innych. 

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych 
W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Pan Mariusz Walaszczyk – zapytał Pana Krzysztofa Sitarza Dyrektora M-GOK w 

Bobolicach czy jest już coś wiadomo w sprawie projektu „Odnowa wsi” ?       

Odpowiedzi Dyrektor mówiąc, że nie ma konkretnej odpowiedzi.  

 

Radna Pani Bożena Aksiutin– powiedziała, że place zabaw są niszczone przez używanie ich 

oraz przez wandali. Konieczne są naprawy szczególnie przy Placu Zwycięstwa-wymaga 

pilnych prac konserwatorskich. Należy powołać zespół, który dokona przeglądów placów 

zabaw.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że temat naprawy, przeglądów i konserwacji 

placów zabaw jest jasno określony przez gminę, ma to w swoim zakresie ZUKiO. Odbyło się 

spotkanie, na którym zostały te sprawy omówione. Należy usprawnić kwestię częstszego 

przeglądania tych placów zabaw – Pani Burmistrz zwróciła się z tą prośbą do Dyrektora 
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ZUKiO. Jeżeli są jakiekolwiek uwagi co do placów zabaw to należy je zgłaszać bezpośrednio 

do ZUKiO. W przyszłym roku są przymiarki do ogrodzenia placów zabaw.  

 

Radna Pani Zofia Kęcel – zwróciła się z wnioskiem o dozór Straży Miejskiej oraz Policji na 

placu zabaw przy ul. Reja. Zbierają się tam osoby, które nie powinny tam przebywać. Pani 

Radna podziękowała za to, że dzisiejsza sesja odbywa się w tak komfortowych warunkach w 

sali Gimnazjum. Następnie Pani Kęcel zgłosiła problem zatrudniania Pań w świetlicach 

wiejskich i powiedziała, że należy zorganizować spotkanie w tym temacie.  

 

Pan Jan Rewkowski Dyrektor ZUKiO powiedział, żeby zgłaszać do ZUKiO problemy 

związane placami zabaw.  

Pani Burmistrz powiedziała, że Straż Miejska i Policja mają w swoich zadaniach zlecenia 

dozorów nad placami zabaw.  

 

Radny Pan Zbigniew Oleksiak – powiedział, że Straż Miejska miała zwrócić uwagę na 

biegające psy po osiedlu, jest ich bardzo dużo szczególnie dużo.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że Straż Miejska prowadzi akcje wyłapywania 

psów – robione są te akcje też rano.  

 

Po przerwie obecnych było 13 radnych (nieobecni Radosław Serowski, Zdzisław Kurta). 

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Bobolice oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze.    
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

3) w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz zasad 

jego ustalania.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Jan Mokrzycki Zastępca Burmistrz Bobolic.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

4) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Jan Mokrzycki Zastępca Burmistrz Bobolic.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

5) w sprawie przyjęcie planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Jan Mokrzycki Zastępca Burmistrz Bobolic.  

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  
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6) w sprawie nadania imienia Gimnazjum Publicznemu w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Dariusz Michalak Dyrektor Gimnazjum 

Publicznego w Bobolicach.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie dokonania podziału samorządowej instytucji kultury 

– Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach i utworzenia Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Bobolicach i Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Ewa Sabatowicz Dyrektor Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Bobolicach.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”    

 

8) w sprawie rodzajów wyróżnień i wysokości nagród przyznawanych ze środków 

budżetu Gminy zawodnikom, trenerom i działaczom sportowym oraz szczegółowych 

zasad i trybu ich przyznawania.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Jan Mokrzycki Zastępca Burmistrz Bobolic.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

9) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, 

przyznanych pod warunkiem zwrotu. 

 



 13 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Pani Justyna Terlecka przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Integracji i Polityki 

Społecznej na lata 2005-2013 w mieście i gminie Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Pani Justyna Terlecka przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

11) w sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Pani Justyna Terlecka przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”  

 

12) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zakładu Usług 

Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach .  
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Uzasadnienie do projektu uchwały udzieliła Pani Bożena Aksiutin Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. Uzasadnienie o uznaniu skargi za bezzasadną stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”  

 

13) w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla wyborców 

przebywających w zakładzie karnym dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2011 roku.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

14) w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału miasta i gminy Bobolice na obwody 

do głosowania.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krzystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

Ad. 12. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 13 . Zakończenie obrad.  
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice. 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


